## 聯合動態

## United News

## 書院聚會 22/2/2008

## **College Assembly**



書院校董會主席岑才生 先生(左)捐出港幣二十 萬元予聯合書院,成立 「岑維休先生德育計 劃」,支票由院長馮國 培教授代表書院接受。 Mr Shum Choi Sang, Chairman of United College Board of Trustees (Left) presented a donation

cheque of HK\$200,000 to Professor Fung Kwok Pui, Head of United College in setting up a new scheme on "Mr Shum Wai Yau Moral Education Fund".

院長馮國培教授致送「致賀狀」予書院通識教育主任張雙慶教授, 恭賀張教授榮獲2007年廣東社 會科學學術年會優秀論文獎。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, extended congratulations to Professor Chang Song Hing, Dean of General Education, who received the Best Paper Award at the Guangdong Social Science Annual Conference 2007.



院長馮國培教授頒發「嘉許狀」 予侯文婷校友,恭賀侯校友在 2007年大中華挑戰盃季軍。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, extended congratulations to Ms Hou Wenting, UC alumna who won the the 2nd Runner-up of Challenge Cup 2007.



2008年殘疾人奧運馬術 比賽香港參賽代表葉少康 校友(91/統計)向聯合同 學分享參加馬術比賽的經 驗,並勸勉同學不怕艱 苦,努力奮鬥。

Mr Nelson Yip, 1991 UC alumnus majoring in Statistics, shared with UC students his experiences



in Equestrian Events and his determination to tackle difficulties. Mr Yip will represent Hong Kong to participate in the Beijing 2008 Paralympic Equestrian Competition.



書院校董會副主席、基金會 主席暨校友會會長張煊昌博 士(左)捐出港幣二十萬元予 聯合書院,成立「張煊昌博 士導修計劃」,支票由院長 馮國培教授代表書院接受。

Dr Thomas H C Cheung, Vice Chairman of United College Board of Trustees, Chairman of Endowment

Fund Committee and President of United College Alumni Association (Left) presented a donation cheque of HK\$200,000 to Professor Fung Kwok Pui, Head of United College in setting up a new scheme on "Dr Thomas Cheung Tutorial Scheme".

院長馮國培教授致送「致賀狀」予 財務學系王叢教授,恭賀王教授 在韓國舉辦的第二屆亞太金融市 場國際學術研討會上獲頒韓亞銀 行優秀論文獎。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, extended congratulations to Professor Cong Wang from Department of Finance, who won the Hana



Bank Outstanding Paper Award at the Second International Conference on Asia-Pacific Financial Markets in South Korea.



嘉賓講者第二十九屆奧林匹克運動會 馬術比賽(香港)有限公司行政總裁林 煥光先生,向聯合同學介紹「2008年 奧運馬術比賽籌備工作簡介」。

The guest speaker, Mr Lam Woon Kwong, Chief Executive Officer of the Equestrian Events (Hong Kong) of the Games of the XXIX Olympiad Company Limited, talked on "Preparing for the Olympic Equestrian Event in 2008".



院長馮國培教授致送紀念品予林煥光先生及葉少康校友。 Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting souvenirs to Mr Lam and Mr Yip.